

Unfair Competition & Compliance Law Portal

NEWSLETTER NR II/2018 (30)

30.04.2018

PORTAL PRAWA KONKURENCJI ISSN 2543 5663



Szanowni Państwo,

w najnowszym wydaniu Newslettera UCLP prezentujemy wybór orzecznictwa z zakresu prawa zwalczania nieuczciwej konkurencji i dziedzin pokrewnych. W tym numerze mogą Państwo zapoznać się z następującymi judykatami dotyczącym wykładni prawa europejskiego:

- wyroki Sądu Unii Europejskiej z 1 marca 2018 r. w sprawach T-85/16 oraz T-629/16 (dot. znaku towarowego adidas AG).

W "Aktualnościach" znajdują Państwo omówienie problematyki bezprawnego wykorzystywania reputacji innego przedsiębiorcy oraz nieuczciwego przejmowania pracowników konkurentów.

Zapraszamy do lektury!

Redakcja:

Piotr R. Graczyk - Redaktor naczelny

Konrad Kowalski - Sekretarz Redakcji

AKTUALNOŚCI



Bezprawne wykorzystywanie reputacji innego przedsiębiorcy jako czyn nieuczciwej konkurencji

Jednym z najistotniejszych aktywów każdego przedsiębiorstwa jest jego reputacja. Rozpoznawalność danej marki oraz związane z nią pozytywne skojarzenia klientów pozwalają na stałe powiększanie udziału na rynku. Trudno wyobrazić sobie prowadzenie dochodowej działalności gospodarczej bez wypracowania odpowiedniej renomy. Z tego względu w obrocie [...]



Czy przejmowanie pracowników innego przedsiębiorcy może stanowić czyn nieuczciwej konkurencji?

Współcześni przedsiębiorcy konkurują na rynku zarówno o klienta, jak i o pracownika. Przede wszystkim w branżach niszowych, które cechują się daleko posuniętą specjalizacją np. procesu produkcji, zatrudnianie pracowników posiadających odpowiedni know-how i doświadczenie może stanowić o przewadze konkurencyjnej. Opisana sytuacja motywuje przedsiębiorców nie tylko do składania [...]

ORZECZNICTWO



Spółka adidas AG sprzeciwiła się zarejestrowaniu unijnego znaku towarowego w postaci dwóch równoległych pasków

Wyroki Sądu Unii Europejskiej z 1 marca 2018 r. w sprawach T-85/16 oraz T-629/16

Odpowiednio w 2009 i 2011 r. spółka Shoe Branding Europe BVBA z Belgii podjęła próbę zarejestrowania dwóch równoległych pasków na obuwiu jako unijnych znaków towarowych dla obuwia codziennego i ochronnego. Opisanemu działaniu sprzeciwiła się spółka adidas AG, powołując się przy tym na prawa przysługujące jej z tytułu już zarejestrowanych znaków towarowych w postaci trzech równoległych pasków.

Zapraszamy również do śledzenia strony UCLP na Facebooku, gdzie znajdują Państwo dodatkowe aktualności z zakresu prawa zwalczania nieuczciwej konkurencji w Polsce i w Niemczech:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>



Sehr geehrte Damen und Herren,

in dieser Ausgabe des UCLP-Newsletters haben wir für Sie Beispiele aus der Rechtsprechung aus dem Bereich des Lauterkeitsrechts und verwandter Bereiche ausgewählt. Sie können sich mit den folgenden Urteilen zum Thema der Auslegung des europäischen Rechts vertraut machen:

- Urteile des Gerichts der Europäischen Union vom 1. März 2018 in den Sachen T-85/16 und T-629/16 (betr. die Marke von adidas AG).

In der Rubrik "Aktuelles" stellen wir Ihnen Aufsätze zur Frage der rechtswidrigen Rufausnutzung eines Unternehmers und der unlauteren Übernahme von Arbeitskräften von Konkurrenten vor.

Wir laden Sie zur Lektüre ein!

Redaktion:

Piotr R. Graczyk, Adwokat - Chefredakteur

Konrad Kowalski - Redaktionssekretär

AKTUELLES



Rechtswidrige Ausnutzung des Rufs eines anderen Unternehmers als unlautere Wettbewerbshandlung

Eine der wichtigsten Eigenschaften eines jeden Unternehmens ist sein Ruf. Das Markenimage und die mit ihm verbundenen positiven Kundenassoziationen erlauben ein ständiges Gewinnen an Marktanteilen. Eine gewinnbringende Geschäftstätigkeit ohne erarbeitetes Renommee bleibt schwer vollstehbar. Deshalb wird das Phänomen einer rechtswidrigen [...]



Übernahme eines Arbeitnehmers eines anderen Unternehmers als unlautere Wettbewerbshandlung?

Unternehmen konkurrieren heutzutage nicht nur um Kunden sondern auch um Arbeitnehmer. Vor allem in Nischenbranchen, die durch eine weit fortgeschrittene Spezialisierung des Herstellungsprozesses gekennzeichnet sind, kann das Einstellen von Arbeitnehmern, die ein entsprechendes Know-how und die notwendige Erfahrung haben, von Vorteil sein. Diese Situation motiviert manche Unternehmer [...]

RECHTSPRECHUNG



Widerspruch von Adidas gegen Eintragung einer Unionsmarke in Gestalt von zwei parallelen Streifen

Urteile des Gerichts der Europäischen Union vom 1. März 2018 in den Sachen T-85/16 und T-629/16

Im Jahr 2009 und 2011 versuchte die Gesellschaft Shoe Branding Europe BVBA aus Belgien zwei parallele Streifen als Unionsmarke für Alltags- und Schutzschuhe eintragen zu lassen. Die Gesellschaft adidas AG widersprach dem Eintragungsbegehren und berief sich dabei auf die ihr zustehenden Rechte zu den bereits registrierten Marken in Form von drei parallelen Streifen [...]

Verfolgen Sie auch UCLP-Seite auf Facebook. Sie finden dort zusätzliche Informationen über das Recht des unlauteren Wettbewerbs in Polen und in Deutschland:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>



Dear Sir or Madame,

in the latest edition of the UCLP Newsletter we present a selection of case law on combating unfair competition and related fields. In this issue, you may acquaint yourselves with the following judgments concerning European Union law:

- judgments of the General Court of the European Union of 1 March 2018 in cases T-85/16 and T-629/16 (reg. adidas AG trademark).

In the News section you may find a discussion of the issues of unlawful use of another's entrepreneur's reputation and unfair taking over employees working for competitors.

Enjoy your reading!

Piotr R. Graczyk – Editor in chief

Konrad Kowalski - Secretary

NEWS**Unlawful use of the reputation of another entrepreneur as an act of unfair competition**

One of the most significant assets of each company is its reputation. Recognition of a brand and positive consumer associations allow for a continuous increase of market share. It is hard to imagine running a profitable business without a good reputation. For this reason, you can observe the phenomenon of unlawful use of the competitor's reputation [...]

**Can taking over employees constitute an act of unfair competition?**

Contemporary entrepreneurs compete on the market for both the client and the employee. Especially in niche industries, which are characterised by far-reaching specialisation e.g. in production, employing employees with appropriate know-how and experience can provide a competitive advantage. The described situation motivates entrepreneurs not only to give [...]

JURISPRUDENCE**The company adidas AG opposed the registration of EU trade mark in the form of two parallel lines**

Judgments of the General Court of the European Union of 1 March 2018 in cases T-85/16 and T-629/16

In 2009 and 2011 respectively, the company Shoe Branding Europe from Belgium attempted to register two parallel lines on shoes as EU trademarks for daily and protective footwear. The company adidas AG opposed the described action, claiming rights due to already registered trademarks in the form of three parallel stripes [...]

Follow us on Facebook where you can find additional information about Polish and German law on combating unfair competition:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>

Redakcja/Redaktion/Magazine staff:



RGW Rocławski Graczyk i Wspólnicy
Adwokacka Spółka Jawna

Tel. +48 22 883 62 50
Tel. +48 22 883 62 51

ul. Wspólna 35/11
00-519 Warszawa, Poland
Fax + 48 22 658 45 82
Fax + 48 22 658 45 88
email: biuro@rgw.com.pl

Wydawca/Herausgeber/Publisher:



RGW Finance Sp. z o.o.

Tel. +48 22 493 62 50

Tel. +48 22 493 62 51

Fax + 48 22 493 62 53

ul. Wspólna 35/11

00-519 Warszawa, Poland

KRS 0000229710

e-mail: wydawca@uclp.com.pl

Niniejszy Newsletter został przesłany na adres e-mail, wskazany przez Państwa w procesie subskrypcji Newslettera Portalu UCLP (www.uclp.com.pl). Informujemy, że przysługuje Państwu prawo dostępu do podanych danych oraz możliwość ich korekty. Odwołanie zgody na przetwarzanie danych osobowych skutkować będzie usunięciem Państwa adresu e-mail z listy subskrybentów Newslettera UCLP. Żadna z informacji znajdujących się w Newsletterze nie stanowi porady prawnej. W celu rezygnacji z subskrypcji Newslettera Portalu UCLP, należy kliknąć [tutaj](#).

Dieser Newsletter wurde an die von Ihnen bei der Anmeldung auf der UCLP Seite (www.uclp.com.pl) angegebene E-Mail Adresse gesendet. Wir informieren Sie darüber, dass sie jederzeit Zugang zu den angegebenen Daten mit der Möglichkeit der Korrektur haben. Der Widerruf zur Datenverarbeitung wird die Löschung Ihrer E-Mail Adresse aus der Liste der Abonnenten des Newsletters UCLP nach sich ziehen. Keine der Information auf dem Newsletter stellt eine Rechtsberatung dar. Wenn Sie von der Anmeldung zum Newsletter des UCLP zurücktreten möchten, dann klicken Sie [hier](#).

This Newsletter was sent on an e-mail address, which was given by you during UCLP Newsletter subscription process (www.uclp.com.pl). We would like to inform you that you have a right of access to personal data held about you and you are entitled to ask for the correction of the data. Withdrawal of consent to process your personal data will result in removal of your e-mail address from the base of UCLP Newsletter subscribers. No information found in the Newsletter constitutes legal aid. In order to resign from UCLP Newsletter subscription please follow the [link](#).

